
آرمان ملی: با آرای اخیر کمیته انضباطی فدراسیون، تهمت، 
توهین، رشوه دادن، رشوه گرفتن و هر نوع تخلف دیگر در فوتبال 

ایران آزاد شده است. 
تهمت 

کتور در ورزشگاه یادگار امام تبریز  پس از آخرین مصاف ترا
مقابل فولاد خوزستان بود که علیرضا بیرانوند متعاقب اعلام رای 
کمیته انضباطی پیرامون محرومیت 4 ماهه تعلیقی و جریمه 
مالی 20 میلیارد تومانی، طی مصاحبه ای عجیب اعلام کرد که 
به یکی از اعضای هیات مدیره پرسپولیس برای قرار دادن بند 
الحاقیه در قراردادش شیرینی 5 میلیارد تومانی داده است. پس 
از این مصاحبه غیرمنتظره بیرانوند که هم خودش و هم باشگاه 
تهرانی را به چالش وارد کرد، رضا درویش مدیرعامل سرخپوشان 
و اعضای هیات مدیره این باشگاه شکایتی دسته جمعی از 
کتور داشتند و در حالی که بیرانوند برای  سنگربان ملی پوش ترا
توضیح درباره این اظهارات خود به کمیته اخلاق هم فراخوانده 
کنش های متفاوتی به این مصاحبه  شد، جامعه فوتبال نیز وا

جنجالی داشتند. 
کمیته انضباطی

چند روز پس از این مصاحبه و در حالی که تیم ملی دو مسابقه 
حساس برابر ازبکستان و قطر را با حضور ثابت علیرضا بیرانوند با 
کسب 4 امتیاز و حفظ صدرنشینی گروه اول مرحله نهایی مقدماتی 
جام جهانی پشت سر گذاشت، حالا کمیته انضباطی پس از برگزاری 
بازی  های هفته هشتم رقابت های لیگ برتر که البته قرمزپوشان 
تبریزی استراحت کردند تا آماده بازی آسیایی خود شوند، رای 
خود را درباره این مصاحبه بیرانوند اعلام کرده است. بر این اساس 
کتور به دلیل آنچه بیان مطالب غیر واقع  سنگربان ملی پوش ترا

علیه هیات مدیره پرسپولیس و نقص قوانین دستورالعمل ناظر بر 
مصاحبه ها با جریمه مالی 2 میلیارد تومانی مواجه شده که ادامه 
فعالیت او در فوتبال منوط به پرداخت این مبلغ عنوان شده است. 
علاوه بر این علیرضا بیرانوند با یک جلسه محرومیت از همراهی 
گر ظرف یک هفته آینده در  تیم خود نیز مواجه شده که البته ا
رسانه ها از اقدام جنجالی خود کوتاه بیاید و عذرخواهی کند، به 
مانند محرومیت 4 ماهه ای که به دلیل فسخ قرارداد با پرسپولیس 
برای او در نظر گرفته شده، تعلیقی در نظر گرفته شده است. در 
پایان این رای اعلام شده که رای صادر شده درباره محرومیت 
گر اعتراضی به میزان جریمه مالی دارد،  بیرانوند قطعی است، اما او ا
می تواند پرونده را به کمیته انضباطی ببرد. گفتنی است کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال بلافاصله پس از اعلام این رای، درباره 
رضا درویش مدیرعامل پرسپولیس هم حکمی صادر کرده است. 
کاذیب  طی این حکم رضا درویش به دلیل آنچه مصاحبه و نشر ا
علیه مقامات رسمی خوانده شده، با جریمه ای دو میلیارد تومانی 
مواجه شده که ادامه فعالیت او در فوتبال منوط به پرداخت این 
مبلغ شده و از سوی دیگر سه ماه از حضور در تمام مسابقات 
داخلی پرسپولیس با محرومیت مواجه گردیده که البته در صورت 

عذرخواهی مدت این محرومیت نصف خواهد شد. 
توضیح کمیته 

محمد حسنوند عضو کمیته انضباطی در این باره گفت: مبلغ 
جریمه 2 میلیاردی طبق مصوبه هیات رئیسه فدراسیون است. 
در خصوص مصاحبه هایی که غیر فنی باشد و منجر به ایجاد 
حاشیه شود، مبلغ 2 میلیارد تومان جریمه پیش بینی شده است. 
بنابراین رقم جریمه مربوط به مصوبه هیات رئیسه است. اینکه 
گفته می شود در مورد اتهام رشوه اظهارنظری نشده، همان طور 

که در متن رأی گفتیم، این بخش مفتوح و در حال رسیدگی 
است. ضمن اینکه ما هم شنیدیم دادسرا هم اعلام جرم کرده 
گر مبنای کمیته انضباطی  و در حال بررسی پرونده هستند. »ا
مصوبه هیات رئیسه بوده، یک جلسه محرومیت که آن هم در 
صورت عذرخواهی تعلیقی خواهد شد بر اساس چه مصوبه ای 
کنش به این سوال اظهار  در رأی گنجانده شده است«؟ وی در وا
داشت: به جز آن مصوبه هیات رئیسه، یک مصوبه هم در آیین 
کاذیب  نامه انضباطی وجود دارد که مرتبط با بحث افترا و نشر ا
کاذیب در  است. یعنی اینجا یک مصاحبه غیر فنی و یک نشر ا
مورد هیات مدیره پرسپولیس صورت گرفته است. ضمن اینکه 
خود بازیکن هم اقرار کرد که عبارت »هیات مدیره« را به اشتباه 
به کار برده و شخص مورد نظر او عضو هیات مدیره نبوده است. 
به همین دلیل به خاطر اینکه او در مصاحبه او از عنوان هیات 
کاذیب یک جلسه محروم  مدیرره استفاده کرده، به دلیل نشر ا
شده است. عضو کمیته انضباطی در پاسخ به این پرسش که 
کنون پرونده اتهام بیرانوند به یک مدیر پرسپولیس بابت  آیا ا
پرداخت رشوه باز است؟ گفت: مسأله ای مطرح شده و گفته اند که 
شیرینی داده اند که این پرونده همچنان در حال رسیدگی است. 
حال اینکه چه اتفاقی افتاده و آیا این موضوع صحت دارد یا خیر 
گاه  باید رسیدگی شود. حسنوند گفت: رسانه ها باید در این مورد آ
گاه سازی کنند و اطلاعات غلط به شهروندان ندهند.  باشند و آ
هدف همه ما این است که محیط ورزشی سالمی داشته باشیم. 
من دیدم مطالبی عنوان می شود که چرا رأی به این شکل صادر 
گر دقت کنید در انتهای رأی نوشته شده که پرونده  شده، اما ا
همچنان مفتوح و در حال رسیدگی است. بنابراین بهتر است 

دوستان اطلاعات بیشتری کسب کنند. 
وضعیت 

تسنیم در خصوص رای علیه بیرانوند نوشت: منظور بیرانوند 
از شیرینی همان رشوه است، یعنی سنگربان شماره یک تیم ملی 
مدعی شده است که برای امضای الحاقیه رشوه داده است، 
موضوع از دو حالت خارج نیست؛ یا بیرانوند این کار را کرده که 
عملاً مرتکب جرم شده یا اینکه رشوه نداده و اتهام زده است که 
این هم مجازات خاص خودش را دارد، هرچه هست اینکه کمیته 
انضباطی او را دو میلیارد تومان و یک جلسه محرومیت )تعلیقی 
به شرط عذرخواهی( محروم کرده است، هیچ تناسبی با اتفاق 
رخ داده ندارد. قانون انضباطی دراین باره به صراحت اعلام کرده 
است رشوه دهنده و رشوه گیرنده حداقل 12 ماه محروم می شوند، 
گر برای کمیته انضباطی اثبات شده است او رشوه داده  حال ا
گر ثابت نشده و اتهام زده  است چرا چنین حکمی صادر شده و ا
است، آیا واقعاً یک جلسه محرومیت کفایت می کند؟ آیا کمیته 
انضباطی به جز پُر شدن خزانه فدراسیون فوتبال به جنبه های 

دیگر حکم های صادره توجه می کند؟
پرونده قضائی 

پرونده دو شخصیت فوتبالی کشورمان در مراجع قضائی 
تشکیل شده است. طبق اعلام مرکز رسانه قوه قضائیه دادستان 
علیه محمود فکری اعلام جرم کرده است. در مورد علیرضا بیرانوند 
که پرونده اش با شکایت اعضای هیات مدیره پرسپولیس به دادگاه 
فرهنگ و رسانه ارجاع شده است، بستگی به این موضوع دارد 
کاذیب در آن اثبات شود یا خیر. طبق ماده 698  که آیا جرم نشر ا
کاذیب، حبس از دو ماه تا دو  قانون مجازات اسلامی مجازات نشر ا
گر بیرانوند نتواند  سال یا شلاق تا 74 ضربه پیش بینی شده است. ا
ادعای مطرح شده در مورد شیرینی )بخوانید رشوه( در رسانه را 
اثبات کند، در کمترین حالت ممکن به دلیل عدم سابقه احتمالاً 

با جریمه مالی روبه رو خواهد شد. 
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اعتراف دیرهنگام کواچ: 

 درباره مولر اشتباه کردم 
زمانی که نیکو کواچ سرمربی بایرن  مونیخ 
بود، توماس مولر روزهای سختی را پشت سر 
گذاشت و گاهی نیمکت نشین مطلق شده بود. 
کنون اعتراف کرد که در برخورد  سرمربی کروات ا
با اسطوره باشگاه باواریایی اشتباه کرده است. 
نیکو کواچ با نگاهی به دوران مربیگری اش در 
بایرن گفت: توماس باید در آن زمان خیلی بیشتر 
گر الان به گذشته برگردم دیگر آن  بازی می کرد. ا
کار را نمی کنم و رویه دیگری را در پیش می گیرم. 
ترجیحم این بود وقتی بازیکن آماده دیگری در 
پست او نداشتم، مولر را به زمین بفرستم و گزینه 
اولم نبود و به همین خاطر او فرصت زیادی پیدا 
نکرد. بایرن آن زمان نیاز به بازسازی داشت. آن 
زمان هیچ مشکلی با مولر نداشتم و با او حتی 
مشورت هم می کردم. مولر بازیکن ویژه ای است 
و هر مربی دوست دارد با او کار کند. مولر مثل لوتار 
، اولیور کان و  ماتئوس، باستین شواین اشتایگر

مانوئل نویر است. 

ویژه

پوستر استقلال برای مسابقه 
با  سه شنبه  عصر  س  حسا
از  الهام  با  النصر عربستان 
بازی ویدئویی و فیلم مشهور 
«Prince of Persia« منتشر 
شده است. حسینی با توجه به 
تجربه ای که دارد نقشی کلیدی 

را ایفا می کند. 

بازیکنان ذوب آهن اصفهان بعد از 
برد ارزشمندی که در تهران مقابل 
استقلال با نتیجه سه بر صفر به 
دست آورد، روز شنبه ریکاوری 
استراحت  به  یکشنبه  وز  ر و 
پرداختند. بازیکنان تیم سبزپوش 
اصفهان از دیروز به محل تمرین 

برگشتند.

صفحه باشگاه یوونتوس هک 
شده است. حساب کاربری 
باشگاه یوونتوس در ایکس از 
انتقال شوکه کننده آردا گولر، 
ستاره رئال مادرید و ترکیه، 
خبر داد، اما مشخص شد که 
حساب انگلیسی زبان این 

باشگاه هک شده است!

ت
شــ

س نو
عک

        هک   پوستر تمرین

گفتوگو

و  پرسپولیس  پیشکسوت  یوسفی  رحیم 
گردان  کارشناس فوتبال در مورد وضعیت شا
گاریدو و بارگشت کریم باقری در فصل جاری 

صحبت کرد. 
    در خصوص عملکرد پرسپولیس تا هفته 

هشتم لیگ برتر چه نظری دارید؟
 پرسپولیس در روند پیروزی قرار گرفته است و 
می توانند آن را حفظ کنند. بازیکنان پرسپولیس 
همچنان جا دارند که بهتر شوند. در حال حاضر 
پرسپولیس مربی خوبی دارد و بقیه موارد به 

بازیکنان مربوط است. 
   نظر شما درباره خط خوردن نام سعید 
صادقی از لیست پرسپولیس برای دیدار مقابل 

السد چیست؟
قراردارد  شما  وقتی  دنیا  جای  همه  در   
می بندید و حرفه ای پول می گیرید باید حرفه ای 
کنید. ممکن است مربی صلاح  رفتار و عمل 
نداند از شما در بازی استفاده کند. باید تابع 
گر قرار باشد  خواسته های مربی باشید. مربی ا
به بازیکن باج دهد دیگر مربی نیست. گاریدو 
گر برخورد انضباطی  بهترین کار را کرده است و ا

صورت نگیرد مشکلات زیادی به وجود می آید. 
گشت کریم باقری به کادر فنی     درباره باز

پرسپولیس نظر شما چیست؟
گر افراد اطراف مربی بخواهند برای او استرس   ا
ایجاد کنند و آرامش او را بهم بزنند، رشته کار 
از دست او در می رود. با برگشت باقری آرامش 
زیادی به تیم منتقل می شود. گاریدو مربی بزرگی 
است و با کادر فنی  که دارد می تواند موفق شود. 
همه فوتبالیست های ما در یک سطح هستند. 
بازیکنان تمامی تیم ها در روزی که با پرسپولیس 
بازی دارند، سعی می کنند بهترین نسخه خود را 
نشان دهند تا شناخته شوند. پرسپولیس باید 
خیلی قوی تر ظاهر شود تا بتواند این بازیکنانی 
که می خواهند دیده شوند را مدیریت کند. فکر 
می کنم در حال حاضر پرسپولیس از باقی تیم ها 
برتر است. برخی مواقع دیده ام که بازیکنان حتی 
در سطح ملی، در دقیقه نود نشده پای آنها دچار 
گرفتی می شود. این نشان می دهد که از لحاظ 
بدنی عقب هستند. بازیکن باید حداقل 90 دقیقه 
کی بازی  را راحت بازی کند. زمان ما در زمین خا
می کردیم و سپس در لیگ و هیچگونه مشکلی 
نداشتیم، اما در این دوره می شنویم که بازیکنان 
سه روز باید ریکاوری کنند. بازیکن باید آمادگی 
خود را حفظ کند. در تمامی رشته های ورزشی، 
ورزشکاران باید سخنی بکشند و خود را آماده نگه 
دارند. باید روی این موارد تمرکز کنند تا اینگونه 

نشود که دقیقه 80 عضله آنها بگیرد. 

یوسفی:
با برگشت باقری آرامش 

زیادی به تیم منتقل 
می شود

 ترک زمین توسط بازیکنان  
تیم بسکتبال نفت آبادان 

ایسنا: در نخستین و حساس ترین بازی 
هفته سوم لیگ برتر بسکتبال مردان ایران، از 
ساعت 15 تیم های طبیعت اسلامشهر و نفت 
آبادان به مصاف یکدیگر رفتند که این بازی با 
حواشی بسیاری همراه شد. در نیمه نخست 
این دیدار نفت آبادان شروع فوق العاده ای 
داشت و 15 - صفر از میزبان خود پیش افتاد. 
تیم طبیعت با وجود گذشت نزدیک به 7 دقیقه 
از کوارتر نخست موفق به کسب امتیاز نشده 
بود، اما در ادامه 10 امتیاز گرفت تا کوارتر نخست 
17 - 10 به پایان برسد. کوارتر دوم نیز 15 - 19 به 
سود طبیعت پایان یافت تا بازی در پایان نیمه 
نخست 29 - ۳2 به سود نفت پایان یابد. با شروع 
نیمه دوم بازی اما این تیم طبیعت بود که بهتر 
کارد و در حالی که ۳ دقیقه و ۳4 ثانیه از کوارتر 
سوم گذشته بود ۳7 - ۳6 از حریف خود پیش 
افتاد. در این نیمه اعضای کادرفنی و تیم نفت 
اعتراض شدیدی به داوری داشتند و در اواسط 
این کوارتر زمین را ترک کرده و به سمت رختکن 
رفتند تا بازی برای دقایقی متوقف شود. پس 
از توقفی حدودا 10 دقیقه ای، بازی مجددا آغاز 
شد. این اتفاق در حالی رخ داد که حامد حدادی 
به دلیل اعتراضات زیاد از روی نیمکت اخراج 
و حماد سامری سرمربی تیم نفت آبادان هم با 

دیسکالیفه شدن اخراج شد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
گزینه های  به  قزوین  آذر  شمس  تیم  سرپرست  تسنیم: 
سرمربیگری این تیم در ادامه لیگ بیست وچهارم اشاره کرد. 
سعید دقیقی روز یکشنبه پس از توافق با مدیران باشگاه شمس 
آذر قزوین، به صورت رسمی از این باشگاه جدا شد و امروز 
هدایت تیم فوتبال خیبر خرم آباد را بر عهده گرفت. تمرین دیروز 
شمس آذر با حضور دستیاران دقیقی برگزار شد و ابراهیم شکوری 
و مهدی کریمیآنکه در کادر فنی تیم قزوینی حضور داشتند، 
عملکرد بازیکنان را زیر نظر گرفتند. مدیران شمس آذر قزوین 
چهار مربی را به عنوان گزینه های اصلی جانشینی دقیقی در 
نظر گرفته اند. رضا مهاجری، مسعود شجاعی، رسول خطیبی 
کبر پورموسوی نفراتی هستند که مسئولان شمس آذر  و سیدا
قصد دارند یکی از این نفرات را روی نیمکت تیم فوتبال این 
باشگاه بنشانند. مصیب چگینی سرپرست تیم شمس آذر در 

گفت وگو با تسنیم، این اخبار را تأیید کرد. 

بیــنالمــلل
گردانش در چارچوب هفته سوم لیگ    کارلو آنچلوتی که شا
گو برنابئو به مصاف بوروسیا  قهرمانان اروپا در ورزشگاه سانتیا
دورتموند خواهند رفت، با حضور در کنفرانس خبری پیش از این 
کنش به شایعات درباره احتمال جاسوسی از تمرینات  دیدار، در وا
دورتموند پیش از بازی دو تیم گفت: من نیازی به جاسوسی 
از دورتموند ندارم که بدانم چطور بازی می کنند. ما همه چیز 
را در مورد آنها می دانیم. ما در تلاش هستیم تا بهتر شویم. وی 
همچنین درباره هافبک انگلیسی اش که این فصل درخشش 
فصل اول حضورش در رئال مادرید را نداشته، اظهار داشت: 
بدیهی است که جود بلینگام دوست دارد گل های بیشتری بزند 
اما ما از او بسیار راضی هستیم. بلینگام کارهای بسیار بیشتری 
از گل زدن برای ما انجام می دهد و مشارکت او در کارهای تیمی 
بسیار مهمتر از گلزنی هایش است. او بازیکن بسیار مهمی برای ما 
است. سرمربی رئال مادرید در ادامه به تمجید از هافبک کرواتش 

پرداخت که در برتری 2 بر یک شنبه شب رئال 
مادرید مقابل سلتاویگو در هفته دهم لالیگای 
اسپانیا با ورودش به زمین با ۳9 سال و 40 روز 
تبدیل به مسن ترین باشگاه تاریخ باشگاه رئال 

مادرید شد، خاطرنشان کرد: مودریچ 
بازیکنی منحصربه فرد و فوق العاده 

و نوع  او دارد  که  است. تجربه ای 
مدیریت سرعت بازی ، او را بازیکنی 
منحصر به فرد می کند. کارلتو در 
کنش به اظهارنظر لوئیس انریکه  وا
گفته  که  سرمربی پاری سن ژرمن 

امباپه باید بیشتر در کارهای دفاعی 
مشارکت کند، گفت: من به کیلیان 

کند و این همان  گلزنی  می گویم 
چیزی است که به کریم بنزما در 

زمان حضورش در رئال می گفتم. 

کارخانه: شهریاری دانشمند است 
یک عضو هیات مدیره استقلال گفت: با 20، 
کره کردیم و در  ۳0 مربی خارجی ساعت ها مذا
نهایت به سرمربی آفریقای جنوبی رسیدیم. 
مصطفی کارخانه، عضو هیات مدیره استقلال 
در مورد انتخاب پیتسو موسیمانه به عنوان 
سرمربی به ایسنا گفت: شاید بیش از 20، ۳0 
مربی را در جلسه هیات مدیره که از ساعت 
کاری می کردیم  12 شب بود، چکش  2 تا 
که بهتر است، رزومه مناسب تری  تا کسی 
کمک می کند را  دارد و بیشتر به استقلال 
انتخاب کنیم. رزومه، گل های زده، گل های 
خورده و هر آنچه که برای انتخاب یک مربی 

فوتبال لازم بود، اهمیت داشت. سعی کردیم 
بهترین فرد و گزینه انتخاب شود که پشیمان 
نشویم. او افزد: این مربی رزومه دار است، با 
تیم های آسیایی کار کرده است و از فوتبال 
آسیا شناخت دارد. امیدوارم موفق باشد. 
هواداران صبورتر باشد و بدانند ما ابتدا برای 
حفظ و درخشش استقلال و سپس به عشق 
هزینه بر  می کنیم.  را  تلاشمان  تمام  آن ها 
است، اما تا الان بدهی زیادی از سال قبل 
در  نداشته  سابقه  است.  شده  پرداخت 
استقلال چنین اتفاقی بیفتد که بدهی سال 
قبل را پاس کرده و بخشی از پول امسال را 

داده باشیم. خیلی نسبت به 10 سال گذشته 
گر گاهی کاری  استقلال جلوتر هستیم اما ا
هم انجام نمی شود هوادار باید بداند تمام 
تلاش مان را به عشق آنها می کنیم. کارخانه 
در پاسخ به سوال دیگری مبنی براینکه از 
شما به عنوان گزینه جانشینی سمیعی برای 
مدیرعاملی استقلال یاد می شود، آیا این 
پیشنهاد را قبول می کنید؟ بیان کرد: نه من 
به این منظور که مدیرعامل شوم به استقلال 
نیامده ام. تا هر زمان به من نیاز باشد سعی 
می کنم در خدمت مجموعه باشم اما اصلا 
چنین قصدی ندارم که مدیر عامل شوم. 

آقای سمیعی با قدرت کارش را انجام می دهد 
و هیات مدیره هم از او حمایت می کند. کارش 
کنش به  را هم بلد و ادامه می دهد. او در وا
که از احمد شهریاری می شود،  انتقاداتی 
گفت: آقای شهریاری دانشمند و فرد بزرگی 
کارش را بلد است و هر مسئولیتی  است. 
داشته موفق بوده است. سه، چهار جام با 
تیم صبا باطری داشته است و قابلیت های 
گر هواداران صبور باشند و  بالایی دارد. ا
اجازه بدهند از تفکرات ایشان استفاده کنیم، 
شک نکنید می تواند استقلال را به روزهای 

اوج برگرداند. 

سپاهان  پیشین  مدافع  طالبی  فرشید 
می گوید اختلاف امکانات و هزینه با تیم های 
عربی همیشه وجود داشته، اما برگ برنده 

تیم های ایرانی خلاقیت آنها است. 
   دیدار سپاهان 

فرشید طالبی در گفت وگو با تسنیم، با اشاره 
به مسابقه روز سه شنبه سپاهان برابر شارجه 
امارات در چارچوب لیگ قهرمانان آسیا اظهار 
داشت: سپاهان در شرایطی است که می تواند 
گاهانه حرکت کند. هرچند شرایط این تیم  آ
قدری متفاوت تر شده و در طول این فصل 
وقتی بازی های این تیم را بررسی می کنیم 
می بینیم روند نامطمئنی داشته است. وی 
با اشاره به مسابقات آسیایی سپاهان در این 
فصل عنوان کرد: سپاهان در مسابقه نخست 
گذار کرد  برابر نماینده اردن نتیجه را 2 بر یک وا
و در بازی دوم با 4 گل استقلال تاجیکستان را 
از سر راه برداشت. این موضوع نشان  می دهد 
گر روز، روز سپاهان باشد می تواند به خوبی  که ا
از فضایی که حریف می دهد استفاده کند و 

گر روز سپاهان  امتیاز بگیرد و از طرف دیگر ا
نباشد حتی ممکن است برابر تیمی که چه از 
نظر انفرادی و چه از لحاظ تیمی از سپاهان 
پایین تر است، بازنده باشد. بازیکن سابق 
که  سپاهان افزود: باید منتظر ماند و دید 
سپاهان در مسابقه با شارجه چه عملکردی از 
که در این مسابقه  خود به نمایش می گذارد، چرا
گر روز  مهمان است؛ ولی همان طور که گفتم ا
خوبی داشته باشد و بتواند توازن فوتبالی را 
بین خطوط دفاع، میانی و حمله خود ایجاد 
کند نتیجه دلخواه را کسب خواهد کرد. وی 
خاطرنشان کرد: گل نخوردن خیلی می تواند 
به روند بازی تیم هایی که بر مبنای احساسات 
بازی می کنند کمک کند و بازیکنان سپاهان 
باید حتماً این نکته را مد نظر داشته باشند که 
اولین و مهم ترین شرط در مسابقات آسیایی 

این است که تیم گل نخورد. 
   امکانات 

طالبی درباره بازیکنان و امکانات گران قیمت 
حریف اماراتی سپاهان گفت: شارجه در آخرین 

مسابقه خود برابر النصر دبی در جام ریاست 
جمهوری امارات برنده شد و البته این پیروزی 
در ادامه روند پیروزی های ممتد این تیم است؛ 
اما نکته ای که وجود دارد این است که شارجه 
برابر نماینده اردن که سپاهان را مغلوب کرد، دو 
گل خورد و این اتفاق نشان دهنده آن است که 

گل زدن به شارجه غیرممکن نیست. 
   صنعت 

طالبی با بیان اینکه امروزه به فوتبال به عنوان 
یک صنعت نگاه می شود ادامه داد: فوتبالی 
که امروزه در دنیا ارائه می شود در واقع یک 
تجارت و صنعت است و نگاه دنیا به این ورزش 
این گونه شده است. به همین دلیل است 
که فیفا اجازه می دهد تیم های بیشتری در 
جام جهانی شرکت کنند و صنعت هم به شکل 
جدانشدنی با پول گره خورده است. در همین 
راستا کشورهای حاشیه خلیج فارس همواره 
برای این صنعت چه از لحاظ خرید بازیکن 
چه امکانات و سخت افزار هزینه های هنگفتی 

می کنند تا بتوانند خود را ارتقا دهند. 

    قانون سقف قراردادها
بازیکن سابق سپاهان با انتقاد از قانون سقف 
قراردادها اظهار داشت: در شرایطی که همه 
کشورها به دنبال ارتقای سطح فوتبال خود 
هستند، ما قانون سقف قراردادها را تصویب 
می کنیم. چنین قوانینی نه تنها مانع از ورود 
بازیکنان سطح اول دنیا به کشور ما می شود 
بلکه باعث می شود بازیکنان خوب ما مثل 
شهریار مغانلو که چند فصل آقای گل شده و 
می تواند کمک بسیار خوبی برای سپاهان باشد 

برای تیم دیگری در خارج از کشور بازی کند. 
   خلاقیت 

طالبی خلاقیت را برگ برنده تیم های ایرانی 
کرد و گفت: در برابر اختلاف فاحش  عنوان 
هزینه ها و امکانات دیگر تیم ها، غیرت ایرانی 
بازیکنان و خلاقیت نیروی انسانی همواره 
برگ برنده تیم های کشور ما بوده است. این 
خلاقیت وقتی با فوتبال حرفه ای همراه شود 
تیم های ایرانی هم می توانند سری در سرها 

در بیاورند و حرفی برای گفتن داشته باشند. 

بازیکن استقلال باید بزرگ فکر کند

استقلال دیگر در قالب دهه ای که ما در آن بازی می کردیم 
نیست و تغییرات زیادی کرده است. در دهه هشتاد که ما در 
استقلال بازی می کردیم، پرسپولیس درگیر همین مشکلات بود. 
دقیقا مانند این سال های استقلال بی ثباتی زیادی در مدیریت 
پرسپولیس وجود داشت و مدیران عامل مدام تغییر می کردند 
و آدم های غیرفوتبالی و بیشتر سیاسی در آن هیات مدیره پست 
کنون استقلال دچار این مشکلات شده است و  می گرفتند. ا
گاهی چندانی دارند و نه می دانند که باید برای  افرادی که نه آ
کادر فنی تیم چه افرادی را جذب کنند، در مدیریت استقلال 
هستند. با تمام این تفاسیر، نمی توان تمام مشکلات را به گردن 
آنها انداخت. مربیانی که اول فصل تیم را بستند و بازیکنانی 
که جذب استقلال شدند باید بدانند که برای چه تیمی بازی 
می کنند. این تیم استقلال است و هواداران زیادی دارد و افراد 
زیادی با این تیم زندگی می کنند و در شادی و غم آن شریک 
گر مشکلات مدیریتی وجود دارد بازیکنان باید  هستند. حتی ا
بدانند که جذب چه تیمی شدند. هرچند این مشکلات در زمان 
ما خیلی بیشتر بود. به خاطر دارم که در زمان صمد مرفاوی تیم 
ما تا پایان فصل مدیرعامل نداشت اما باز هم تا هفته های آخر 
لیگ در کورس قهرمانی بودیم. بازیکنان باید بدانند که روزهای 
سخت برای تیم های بزرگ است. در چند سال اخیر حواشی 
زیاد و چند دستگی در باشگاه به وجود آمد و با توجه به فضای 
مجازی در ایران و اینکه هر کسی در مسائل فنی دخالت می کند، 
بهترین گزینه سرمربی خارجی است تا به کسی باج ندهد و اوضاع 
کند. استقلال یکی از پرمهره ترین تیم های لیگ  را مدیریت 
است و هیچ کمبودی از نظر بازیکن ندارد. متاسفانه آقایان تیم 
را خصوصی کردند و فکر می کنند استقلال تنها برای خودشان 
گر به خصوصی ترین تیم کشور تبدیل شود باز  است. این تیم ا
هم متعلق به 40 میلیون هوادار، پیشکسوتان و افرادی است که 
در این تیم زحمت زیادی کشیده اند. فکر نکنید حالا که باشگاه 
خصوصی شده است می توانید هر کاری که دلتان بخواهد انجام 
دهید و به حرف هیچکسی اعتنا نکنید. تمام تیم های دنیا 
مدیر فنی دارند و به هنگام انتخاب سرمربی، ده نفر فوتبالی 
نظر می دهند. نه مانند اینجا که یک فردی 10 سال پیش جایی 
مدیرعامل بوده اما فوتبال بازی نکرده است و نمی داند که چی 
به چی است. اینگونه نمی شود. مردم گناه دارند. نمی دانیم در 
جایگاه های بالاتر چه خبر است. به عنوان عضوی از خانواده 
استقلال، خواهان این هستم که باشگاه از این وضعیت دربیاید. 
استقلال تک محور نیست که تنها یک نفر برای همه چیز تصمیم 
بگیرد و هر طور که بخواهد رفتار کند. بازیکنان استقلال باید بزرگ 
فکر کنند و حتی با وجود مشکلات مدیریتی بر روی کار خود تمرکز 
که مشکل مالی ندارند که به بازیکن لطمه بخورد. همه  کنند، چرا
پول خود را می گیرند و دیگر مانند سال های بازی ما نیست که 40 
درصد پرداخت شود و برای بقیه اش مجبور باشیم به فدراسیون 
گر مدیریت باشگاه مشکل دارد نباید درون زمین  شکایت کنیم. ا
نمایان شود. نباید از تیمی که ته جدول است ۳ تا گل بخوریم و 

تحقیر شویم. 
 

میثمبائو
کارشناسفوتبال

فرشید طالبی: برگ برنده تیم های ایرانی خلاقیت آنها ست

بازبینی آرای کمیته انضباطی 

تهمت در فوتبال آزاد شد؟


